
Zápis z jednání  komise pro revitalizaci sídliště Šipší 
 

Datum a čas: 7.3.2005 v 15.30 hodin 

 

Místo konání:malá zasedací  místnost MÚ,Vlašský dvůr 

 

Přítomni:viz prezenční  listina 

 

Hosté: Ing.Hájková 

 

Omluven: Ing.arch.Kremla, M.Polák 

 

Program jednání: 

 

-zahájení ,prezence 

-přivítání  nového člena  komise,předání  jmenování 

-petice  občanů ul.Na Studních 70,71 

-generel doprav y 

-lavičky Na Studních 

-kontejnery 

-kontrola zápisu 

-různé 

-úkoly 

 

 

Zahájení ,prezence 

 Ing.Jirásek přivítal členy  komise a hosta - Ing.Hájkovou.Pan místostarosta Dvořák se  

nedostavil,pozvat  na další  jednání  

 

Nový člen 

 Nový člen komise – pan Hacar Vladimír,ul.Na Studních 70, Kutná Hora, byl 

usnesením Rady  města číslo  108/05 ze dne 9.2.2005 jmenován členem komise 

 

Petice  občanů  

 Rada  města svým usnesením  č.188/05 ze dne 23.2.2005 doporučuje Zastupitelstvu  

města Kutná Hora  vzít  na vědomí  petici  občanů města Kutná Hora , kterou  

nesouhlasí s plánovaným  návrhem dopravního řešení (generelu) sídliště  Šipší 

 

Generel dopravy 

 Nejsou  vyřešeny vlastnické  vztahy se  Státním statkem Čáslav, který  je  

v konkurzu,bude  problém při  realizaci I.etapy rekonstrukce sídliště Šipší,složitý 

převod 

Komise  doporučuje návrh na usnesení:Rada města  doporučuje Městu Kutná Hora  zahájit  

jednání  se Státním statkem Čáslav ohledně  vyjasnění  vlastnických  vztahů – zajistí 

Děkanovská 

 

Lavičky sídliště 

 Ing.Jirásek  konzultoval s panem Hnízdem (Technické služby)  možnost  instalace  

laviček na ul.Na Studních 



 Technické služby  jsou ochotny realizovat lavičky  celková cena  i s instalací  jedné  

lavičky  by se  pohybovala  cca 3 700,- Kč 

 Pan Hacar  projedná s panem Ing.Brabcem z domu čp.71 

 Otázka  je , zda vůbec mohou  být instalovány  lavičky  na pozemku Schwanzenberga 

 Pan Ing.Jirásek zajistil odstranění  panelů z prostranství  u domu čp.71  

 

Kontejnery 

 Ing.Hájková  do příští  komise zjistí  realizaci nového kontejnerového  stání  na  

stávajícím  místě ( jedná se  o oblast  kolem Opletalové  ulice 142,143) 

 

Kontrola  zápisu 

 Ing.Jirásek  vytknul  pí Děkanovské  , že při  odeslání  zápisu  ke korektuře,není  mu  

odeslána i tzv.košilka – první stránka materiálu do RM  i s návrhem  na  usnesení 

Do budoucna materiál  předkládá :komise a nebude  uveden zodpovídá  - toho určí 

RM – zodpovídá Děkanovská 

 Nebyl  dán  do RM  návrh  na usnesení  ze  zápisu  komise ze dne 24.1.2005 – komise  

doporučuje RM zadat  zpracování PD pro I.etapu rekonstrukce sídliště Šipší-zajistí  

dodatečně  pí Hnátková  na RM dne 9.3.2005 

 Pan Jirásek zabezpečil odstranění  panelů  

 Pan Hacar  je členem komise 

 Pana Starého  pozvat  na další  jednání  komise 

 

Různé 

 Díra  na křižovatce Na Špici – bylo  by potřeba  upozornit  TS  a požádat  o zasypání  

otvoru  , je  tam  velká  možnost  úrazu – zajistí Děkanovská 

 P.Hacar – podotknul , že od doby co je dům ve  vlastnictví  občanů  a je  vytvořeno 

sdružení se  udělalo  spoustu práce – opravy fasády , střechy, zateplení – k tomuto  

názoru  se  připojila  i pí Hnátková 

 Pan Nováček  opětovaně  upozornil na skutečnost  , že  před  objektem ul.Jana Zajíce 

125 se  propadává část chodníku – nahlásí  pan Nováček 

 Pan Nováček – nájezdy  na chodníky  z Mazákovy  ulice – starší  lidé  tam  zakopávají 

 

 

Úkoly 

 Pan místostarosta Dvořák  - podat  informaci  o  možném  přemístění  některé  vývěsní  

tabule MÚ do prostor Kauflandu 

 Ing.arch.Kremla – zjistit  možnosti získávání  finančních prostředků z dotací a EÚ 

 Ing.arch.Kremla – zkusí  zajistit  z některého  z měst anketní  otázky , kterými byli 

osloveni občané  městského  sídliště, za účelem možného  získání státní  či  evropské 

dotace 

 Děkanovská - Pozvat pana místostarostu Dvořáka , pana Starého,pí Hájkovou a 

zástupce z majetkového  oddělení  

 M.Hlavatý ve spolupráci s Martinem Starým zjistit   - dětské  hřiště  v souvislosti 

s Evropskou unii 

 

Příští  jednání  komise  se  bude  konat 18.dubna 2005 v 15.30 hodin 

v malé zasedací  místnosti MÚ  - Vlašský dvůr 

 
Zapsala: Děkanovská Alena 

E-mailem ověřil : Ing.Jirásek 


